

**Subject:** Invitation to a Rental Review Consultation Workshop

The Government of New Brunswick is conducting a review of the rental housing system in New Brunswick ([www.gnb.ca/rentals](http://www.gnb.ca/rentals)).

Your organization is invited to participate in a virtual discussion to offer insights into the New Brunswick rental system and contribute to the rental review process. The goal of the **March 30, 2021 discussion** is to learn from the experiences of landlords and property managers. There will be a session in English from 9am to 11am and in French from 1pm to 3pm. Please register for your preferred session.

The **March 30<sup>th</sup>** workshop will focus on:

1. What you are witnessing in the NB rental landscape.
2. What you are trying to achieve in the NB rental housing system and what is getting in your way.
3. What ideas you have for improving NB rental housing system.

The consultation workshop will include other organizations from similar sectors and participants will have the opportunity to talk and respond to the questions in the break-out rooms.

The workshop will be hosted virtually, through MS Teams. Please register [here for the English session](#) **before 4pm March 26, 2021**, as space is limited.\*

To learn more about the rental review, please visit [www.gnb.ca/rentals](http://www.gnb.ca/rentals).

If you have any questions, please do not hesitate to contact [innovation@gnb.ca](mailto:innovation@gnb.ca).

Thank you,

*The Rental Review Project Team*

**Sujet:** Invitation à une séance de consultation sur l'examen des locations

Bonjour,

Le gouvernement du Nouveau-Brunswick mène un examen de la situation de logement locatif au Nouveau-Brunswick ([www.gnb.ca/loyers](http://www.gnb.ca/loyers)).

Votre organisme est invité à participer au processus de consultation et à faire part de ses commentaires sur le système de logements locatifs du Nouveau-Brunswick et contribuer au processus d'examen des locations. La rencontre du **30 mars** vise à tirer des leçons des expériences des propriétaires ou des gestionnaires immobiliers. SVP inscrire pour la séance de votre choix. La séance en anglais est de 9h-11h et la séance en français est de 13h-15h.

Cette séance portera principalement sur :

1. Vos observations sur la situation du système de location au Nouveau-Brunswick.
2. Vos objectifs dans le système de logements locatifs du Nouveau-Brunswick et les obstacles rencontrés.
3. Vos suggestions pour améliorer le système de logements locatifs du Nouveau-Brunswick.

D'autres organismes du milieu seront invités et les participants auront l'occasion d'échanger dans les salles de réunion virtuelles.

La séance se tiendra sur MS Teams. Veuillez-vous inscrire [en ligne pour la session en français](#) avant **16 h le 26 mars 2021**. Le nombre de places est limité.

Pour en savoir plus sur l'examen, rendez-vous au [www.gnb.ca/loyers](http://www.gnb.ca/loyers).

N'hésitez pas à communiquer avec nous à [innovation@gnb.ca](mailto:innovation@gnb.ca) si vous avez des questions.

Nous vous remercions pour votre collaboration.

*L'équipe de l'examen des locations*